
Protokół Nr XXIV/09 

z XXIV sesji Rady Gminy Lipno 

odbytej w dniu 30 czerwca  2009 roku 

 

Dnia 30 czerwca 2009 roku o godz. 10-tej w Zespole Szkół w Radomicach odbyła się 
XXIV sesja Rady Gminy Lipno. 

 

Obecni na sesji według załączonej listy obecności. 

Ponadto w sesji udział wzięli: Wójt Gminy Lipno – Pan Andrzej Piotr Szychulski, Skarbnik 
Gminy – Pani Adela Wiśniewska, Sekretarz Gminy – Pan Andrzej Rozen, Radca Prawny – 
Pan Józef Jesionowski, Kierownik ROR - Pani Anna Kwiatkowska, Kierownik RGK – Pan 
Grzegorz Koszczka.  

Ad. pkt 1 a 

Otwarcia obrad XXIV sesji Rady Gminy Lipno dokonał Przewodniczący Rady Gminy Lipno 
– Pan Bohdan Nowak, który na wstępie powitał wszystkich obecnych, jednocześnie 
stwierdzając, że na stan 15 Radnych, w sesji udział bierze 12 Radnych, a zatem Rada jest 
władna do podejmowania prawomocnych uchwał i rozstrzygnięć. 

Ad. pkt 1 b 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił proponowany porządek obrad. 

1. Sprawy organizacyjne: 
a/ otwarcie sesji 
b/ przyjęcie porządku obrad 
c/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
d/ sprawozdanie Wójta z działalności od czasu poprzedniej sesji i z wykonania  uchwał. 
 
2.  Podjęcie uchwał w sprawach: 
a/  zmieniająca uchwałę w sprawie opłat za korzystanie z cmentarza i urządzeń cmentarnych 

oraz cennika za usługi związane z pochówkiem na cmentarzu komunalnym w Złotopolu, 
b/ udziałów mieszkańców gminy w partycypacji kosztów budowy przyzagrodowych 

oczyszczalni ścieków na terenach o zabudowie rozproszonej, 
c/ wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2010 roku, 
d/ udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Lipnowskiemu na naprawę pożarniczej drabiny 

mechanicznej, 
e/ zmiany budżetu Gminy Lipno na 2009 rok. 
 
3. Składanie interpelacji. 
4. Wolne wnioski i zapytania. 
5. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 
6. Zakończenie obrad  XXIV sesji Rady Gminy Lipno.                                       

 



 Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem czy są jeszcze jakieś uwagi, bądź propozycje 
zmian do przedstawionego  porządku obrad.  
 
Wójt Gminy  wnosi o poszerzenie proponowanego porządku obrad w pkt 2 o  następujące 
projekty uchwał: 
- w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o dofinansowanie przedsięwzięcia p.n.: 
„Budowa sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej w Maliszewie” 
- w sprawie nabycia gruntów na własność Gminy Lipno, 
- w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały Rady Miasta Bydgoszczy w sprawie 
przekształcenia Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 
Wielospecjalistycznego Szpitala Miejskiego im. dr. E. Warmińskiego w Bydgoszczy 
polegająca na likwidacji niektórych komórek działalności podstawowej 

Przewodniczący Rady Gminy  poddał pod głosowanie  propozycję poszerzenia porządku 
obrad o punkty, które przedstawił Pan Wójt.  
 
Radni Rady Gminy Lipno w głosowaniu jawnym poprzez podniesienie ręki jednogłośnie 
przyjęli proponowane zmiany. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie cały proponowany porządek obrad. 

1. Sprawy organizacyjne: 
a/ otwarcie sesji 
b/ przyjęcie porządku obrad 
c/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
d/ sprawozdanie Wójta z działalności od czasu poprzedniej sesji i z wykonania  uchwał. 
2.  Podjęcie uchwał w sprawach: 
a/  zmieniająca uchwałę w sprawie opłat za korzystanie z cmentarza i urządzeń cmentarnych 

oraz cennika za usługi związane z pochówkiem na cmentarzu komunalnym w Złotopolu, 
b/ udziałów mieszkańców gminy w partycypacji kosztów budowy przyzagrodowych 

oczyszczalni ścieków na terenach o zabudowie rozproszonej, 
c/ wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2010 roku, 
d/ udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Lipnowskiemu na naprawę pożarniczej drabiny 

mechanicznej, 
e/  wyrażenia zgody na zawarcie umowy o dofinansowanie przedsięwzięcia p.n.: „Budowa 
sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej w Maliszewie” 
f/  w sprawie nabycia gruntów na własność Gminy Lipno, 
g/ w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały Rady Miasta Bydgoszczy w sprawie 
przekształcenia Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 
Wielospecjalistycznego Szpitala Miejskiego im. dr. E. Warmińskiego w Bydgoszczy 
polegająca na likwidacji niektórych komórek działalności podstawowej 

h/ zmiany budżetu Gminy Lipno na 2009 rok. 

3. Składanie interpelacji. 

4. Wolne wnioski i zapytania. 
5. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 
6. Zakończenie obrad  XXIV sesji Rady Gminy Lipno. 

 



Radni Rady Gminy Lipno w głosowaniu jawnym poprzez podniesienie ręki jednogłośnie 
przyjęli proponowany porządek obrad. 

Ad. pkt 1 c 

Protokół z poprzedniej sesji był wyłożony do wglądu na stanowisku ds. Rady- zapoznanie się 
z jego treścią było udostępnione, wobec czego został jednogłośnie przyjęty bez czytania 

Ad. pkt 1 d 

Wójt Gminy Pan Andrzej Piotr Szychulski – przedstawił sprawozdanie z działalności od 
czasu poprzedniej sesji – informacja w załączeniu. 

Przewodniczący Rady Gminy Lipno-  zwrócił się z zapytaniem czy są pytania do Pana 
Wójta. 

Pytań nie było. 

Ad. pkt 2a 

Przewodniczący Rady Gminy nadmienił, że przystępuje do punktu – podjęcie uchwały  
zmieniającej uchwałę w sprawie opłat za korzystanie z cmentarza i urządzeń cmentarnych  
oraz cennika za usługi związane z pochówkiem na Cmentarzu Komunalnym w Złotopolu 
 
 
Radca Prawny przypomniał, że jak wszyscy wiedzą Cmentarz Komunalny prowadzony  jest 
przez dwie Gminy – przez Miasto Lipno i Gminę Lipno i utrzymywany jest w proporcji 2/3 : 
1/3. 
Ostatnie stawki były uchwalane kilka lat temu; Rada Miasta podjęła stosowną uchwałę o 
stawkach, żeby one mogły wejść w życie to identyczną uchwałę opiniującą musi wywołać 
Rada Gminy. Stąd też przedłożony projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipno zwrócił się  z zapytaniem czy są jeszcze jakieś pytania 
w tym temacie. 
Pytań nie było. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipno przedstawił projekt uchwały Nr XXIV/122/09 
zmieniającej uchwałę w sprawie opłat za korzystanie z cmentarza i urządzeń cmentarnych  
oraz cennika za usługi związane z pochówkiem na Cmentarzu Komunalnym w Złotopolu  i 
poddał go pod głosowanie. 
 
Radni Rady Gminy Lipno w głosowaniu jawnym poprzez podniesienie ręki jednogłośnie 
przyjęli projekt w/w uchwały. 
 
 

Ad. pkt 2 b 
 

Przewodniczący Rady Gminy nadmienił, że przystępuje do kolejnego punktu tj. podjęcie 
uchwały w sprawie udziałów mieszkańców gminy w partycypacji kosztów budowy 
przyzagrodowych oczyszczalni ścieków na terenach o zabudowie rozproszonej. 

 



Radca Prawny przypomniał, że dotychczas Gmina realizowała projekt budowy 
przydomowych oczyszczalni ścieków na takiej zasadzie, że inwestorem była osoba prywatna- 
ona przygotowywała dokumentację, Gmina po zakończeniu tej inwestycji, po przedłożeniu 
przez inwestora faktur dokonywała partycypacji kosztów na rzecz indywidualnego 
właściciela. Zdanie Radcy taki pomysł, to był znakomity pomysł, dobry w realizacji i dobry w 
utrzymaniu, bo to osoba prywatna była inwestorem, była właścicielem i była odpowiedzialna 
za to jak ta oczyszczalnia będzie funkcjonowała. 

Przystępując do tego projektu kilkakrotnie konsultowaliśmy projekt uchwały, który to 
regulował z Nadzorem Prawnym oraz z RIO. Dwukrotnie to stawało na posiedzeniach RIO, w 
końcu nam to zaakceptowali i przez dwa lata żeśmy to realizowali. 

Jednak w tej chwili RIO stanęła na stanowisku, że w ten sposób realizować inwestycji nie 
można dlatego, że to jest dotowanie osób fizycznych, a przepisy prawa tego nie dopuszczają. 

W związku z tym musieliśmy znaleźć jakiś inny sposób, żeby jednak realizować te 
oczyszczalnie na terenach o zabudowie rozproszonej. 

Przedłożony projekt uchwały brzmi bardzo ogólnie – mówi o 40% wartości udziały osoby 
fizycznej, ale generalnie inwestycja będzie wyglądała w ten sposób, że to Gmina będzie teraz 
inwestorem, Gmina będzie robiła dokumentację, Gmina będzie dokonywała wyboru 
wykonawcy, Gmina będzie odbierała tę inwestycję i Gmina będzie musiała wziąć na swój 
stan majątkowy. Natomiast po 10 latach te oczyszczalnie przejdą na własność osób, które 
będą właścicielami gruntu. 

Oprócz tej uchwały będzie jeszcze Zarządzenie Wójta, które będzie regulowało w jaki sposób 
będzie następowało rozliczanie z osobami fizycznymi. 

Radca dodał, że w umowie, która będzie wiązała strony, przyjmiemy takie rozwiązanie, że 
wprawdzie my jesteśmy inwestorem, my jesteśmy właścicielem, ale przekazujemy to w 10 
letnią dzierżawę i ta osoba będzie zobowiązana dbać o tą oczyszczalnię i ponosić obciążenia, 
jakby była właścicielem. 

Kierownik RGK Grzegorz Koszczka poinformował, że w bieżącym roku na ten cel mamy 
w budżecie kwotę 200.000 zł, w związku z tym w tym roku będziemy mogli zrealizować 
maksymalnie 30 przydomowych oczyszczalni. 

Jeżeli Rada podejmie tą uchwałę, to od dnia jutrzejszego można będzie przyjmować wnioski 
na budowę przydomowych oczyszczalni. 

Wójt Gminy nadmienił, że temat ten był omawiany na posiedzeniu Komisji Inwestycyjnej, 
ustalony został poziom dofinansowania 60% : 40%; w innych samorządach jest trochę 
inaczej, dofinansowanie ze strony urzędu jest w trochę większym stopniu. 

Jednakże my chcieliśmy żeby było to w miarę sprawiedliwie w stosunku do tego co miało 
miejsce u nas wcześniej. 

Radny Strużyński Stanisław nadmienił, że trzeba uczulić inspektora nadzoru, aby dokładnie 
nadzorował prace przy budowie tych oczyszczalni, aby była zgodnie ze sztuką wykonane. 

 

 



Przewodniczący Rady Gminy Lipno zwrócił się  z zapytaniem czy są jeszcze jakieś pytania 
w tym temacie. 
Pytań nie było. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipno przedstawił projekt uchwały Nr XXIV/123/09 w 
sprawie udziałów mieszkańców gminy w partycypacji kosztów budowy przyzagrodowych 
oczyszczalni ścieków na terenach o zabudowie rozproszonej i poddał go pod głosowanie. 
 
Radni Rady Gminy Lipno w głosowaniu jawnym poprzez podniesienie ręki jednogłośnie 
przyjęli projekt w/w uchwały. 
 

Ad. pkt 2 c 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy nadmienił, że przystępuje do kolejnego punktu tj. podjęcie 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2010 roku.  

Radca Prawny wyjaśnił, że zgodnie z ustawą w tym roku uchwałę o wyodrębnieniu 
funduszu sołeckiego Rada Gminy podejmuje do dnia 30 czerwca, w latach następnych 
uchwała ma być podjęta w terminie do 31 marca roku kalendarzowego. 

Wnioski od sołectw w tym roku będą przyjmowane do 30 września, a w latach następnych do 
dnia 31 lipca. 

Radca podkreślił, że trzeba mieć na uwadze fakt, że w naszej Gminie jest 36 sołectw i 
księgowość będzie miała dodatkowe obciążenie polegające na rozliczaniu tego funduszu, 
trzeba mieć również na uwadze to, że każde sołectwo będzie chciało zorganizować bardzo 
różne zadania w ramach tych środków. 

Pan Wójt nadmienił, że zdaje sobie sprawę z zadań jakie czekają Urząd Gminy, jeżeli Rada 
Gminy wyrazi zgodę na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2010 roku. Trzeba mieć na 
uwadze fakt, że rozpoczęliśmy wiele poważnych inwestycji na terenie naszej Gminy. 

Jednak wielu Sołtysów oczekiwało na taką ustawę, więc może warto spróbować wejść w ten 
temat, aby przekonać się jak to będzie funkcjonowało w poszczególnych sołectwach. 

Zadania jakie mogą być realizowane w ramach tych środków określa art. 7 ustawy . 

Sołtys z Brzeźna Pan Jagielski Stanisław  jako Przewodniczący Stowarzyszenia Sołtysów 
popiera utworzenie funduszu sołeckiego. 

Radny Zdzisław Lewandowski podkreślił, że fundusz sołecki nie będzie jednakowy dla 
każdego sołectwa, w skali sołectwa nie będzie on duży, ale jak się zliczy wszystkie sołectwa, 
to już będzie pokaźna kwota. 

 Skarbnik Gminy nadmieniła, że w naszej Gminie będzie to kwota w granicach 500.000 zł. 

Radny Kalinowski Marek uważa, że trzeba wejść w ten temat i podjąć uchwałę o wyrażeniu 
zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2010 roku. 

 



Radny Górnicki Józef uważa, że taki fundusz jest dobry dla aktywnych sołectw. 

Sołtys z Ignackowo Pan Piotr Skonieczny jest zwolennikiem funduszu sołeckiego, bo to 
wyzwala aktywność społeczną. Zdaniem Pana Sołtysa jest wiele zadań, które można 
realizować w ramach tych środków w poszczególnych sołectwach.  

Przewodniczący Rady Gminy Lipno zwrócił się  z zapytaniem czy są jeszcze jakieś pytania 
w tym temacie. 
Pytań nie było. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipno przedstawił projekt uchwały Nr XXIV/124/09 w 
sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2010 roku i poddał go 
pod głosowanie. 
 
Radni Rady Gminy Lipno w głosowaniu jawnym poprzez podniesienie ręki jednogłośnie 
przyjęli projekt w/w uchwały. 
 

Ad. pkt 2 d 

Przewodniczący Rady Gminy nadmienił, że przystępuje do kolejnego punktu tj. podjęcie 
uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Lipnowskiemu na naprawę 
pożarniczej drabiny mechanicznej. 

Wójt Gminy poinformował, że wpłynęło do nas pismo od Komendanta Państwowej Straży 
Pożarnej w Lipnie z prośbą o dofinansowanie naprawy pożarniczej drabiny mechanicznej. 

Pan Wójt uważa za zasadne wsparcie tego zadania, ponieważ my jako Gmina będziemy z niej 
niejednokrotnie korzystać do różnych zadań. Stąd przedłożony został projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy Lipno zwrócił się  z zapytaniem czy są jeszcze jakieś pytania 
w tym temacie. 
Pytań nie było. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipno przedstawił projekt uchwały Nr XXIV/125/09 w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Lipnowskiemu na naprawę pożarniczej 
drabiny mechanicznej   i poddał go pod głosowanie. 
 
Radni Rady Gminy Lipno w głosowaniu jawnym poprzez podniesienie ręki jednogłośnie 
przyjęli projekt w/w uchwały. 
 
 
 

Ad. pkt 2 e 

Przewodniczący Rady Gminy nadmienił, że przystępuje do kolejnego punktu tj. podjęcie 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o dofinansowanie przedsięwzięcia 
p.n.: „ Budowa Sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej w Maliszewie” 

 



 

Wójt Gminy  nadmienił, że jak wszyscy wiedzą mamy taką możliwość, że mogliśmy 
skorzystać z dofinansowania ze środków Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej na budowę 
sali gimnastycznej. 

My wiedzieliśmy, że możemy liczyć na 30% wsparcie, a w związku z tym, że jesteśmy już po 
przetargu wiemy jaka to jest kwota, a to jest kwota 341.000 zł 

Jednak żebyśmy mogli wystąpić o te środki konieczna jest zgoda Rady Gminy na zawarcie 
umowy o dofinansowanie tego przedsięwzięcia, stąd przedłożony projekt uchwały. 

Pan Wójt dodał, że dofinansowanie mamy rozłożone na dwa lata, w tym roku otrzymamy 
kwotę 120.000 zł, a na rok 2010 jest to kwota 220.000 zł. 

Przewodniczący Rady Gminy Lipno zwrócił się  z zapytaniem czy są jeszcze jakieś pytania 
w tym temacie. 
Pytań nie było. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipno przedstawił projekt uchwały Nr XXIV/126/09 w 
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o dofinansowanie przedsięwzięcia p.n.:            
„ Budowa Sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej w Maliszewie”  i poddał go pod 
głosowanie. 
 
Radni Rady Gminy Lipno w głosowaniu jawnym poprzez podniesienie ręki jednogłośnie 
przyjęli projekt w/w uchwały. 
 

Ad. pkt 2 f 

Przewodniczący Rady Gminy nadmienił, że przystępuje do kolejnego punktu tj. podjęcie 
uchwały w sprawie nabycia gruntów na własność Gminy Lipno. 
 
Kierownik ROR Pani Anna Kwiatkowska wyjaśniła, że Pani Elżbieta Wojtan zam. w 
Hucie Głodowskiej zwróciła się z prośbą o prawne uregulowanie gruntu zajętego na 
poszerzenie drogi gminnej, a będącego faktycznie własnością Pani Wojtan. Jest to działka o 
pow. 0,1280 ha, którą to Pani Elżbieta Wojtan zobowiązuje się przekazać nieodpłatnie na 
rzecz Gminy Lipno. 
Aby można było uregulować tą sprawę, wymagana jest uchwała Rady Gminy, stąd też 
przedłożony został projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipno zwrócił się  z zapytaniem czy są jeszcze jakieś pytania 
w tym temacie. 
Pytań nie było. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipno przedstawił projekt uchwały Nr XXIV/127/09 w 
sprawie nabycia gruntów na własność Gminy Lipno  i poddał go pod głosowanie. 
 
Radni Rady Gminy Lipno w głosowaniu jawnym poprzez podniesienie ręki jednogłośnie 
przyjęli projekt w/w uchwały. 

 



 
Ad. pkt 2 g 

Przewodniczący Rady Gminy nadmienił, że przystępuje do kolejnego punktu tj. podjęcie 
uchwały w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały Rady Miasta Bydgoszczy w 
sprawie przekształcenia Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 
Wielospecjalistycznego Szpitala Miejskiego im. dr. E. Warmińskiego w Bydgoszczy 
polegająca na likwidacji niektórych komórek działalności podstawowej 
 
Radca Prawny  wyjaśnił, że Prezydent Miasta Bydgoszczy wystosował do wszystkich gmin 
z terenu Województwa Kujawsko-Pomorskiego wnioski o zaopiniowanie projektu uchwały o 
przekształceniu Samodzielnego Zakładu Opieki Zdrowotnej Wielospecjalistycznego Szpitala 
Miejskiego im. dr E. Warmińskiego polegającego na likwidacji komórki działalności 
podstawowej. W projekcie uchwały  jest zapis, że osobom korzystającym z dotychczasowych 
świadczeń zdrowotnych likwidowanej komórki organizacyjnej zostanie zapewnione 
nieprzerwane udzielanie tych świadczeń, bez istotnego ograniczenia ich dostępności. 

Stąd propozycja uchwały. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Lipno zwrócił się  z zapytaniem czy są jeszcze jakieś pytania 
w tym temacie. 
Pytań nie było. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipno przedstawił projekt uchwały Nr XXIV/128/09 w 
sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały Rady Miasta Bydgoszczy w sprawie 
przekształcenia Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 
Wielospecjalistycznego Szpitala Miejskiego im. dr. E. Warmińskiego w Bydgoszczy 
polegająca na likwidacji niektórych komórek działalności podstawowej  i poddał go pod 
głosowanie. 
 
Radni Rady Gminy Lipno w głosowaniu jawnym poprzez podniesienie ręki jednogłośnie 
przyjęli projekt w/w uchwały. 
 
 

Ad. pkt 2 h 

Przewodniczący Rady Gminy nadmienił, że przystępuje do kolejnego punktu tj. podjęcie 
uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na 2009 rok. 
 
Skarbnik Gminy Pani Adela Wiśniewska omówiła projekt przedłożonej uchwały, 
wyjaśniając, iż zmian dokonano w związku z otrzymaniem dotacji rozwojowej w kwocie 
500.000 zł na budowę drogi gminnej w Jastrzębiu oraz na projekt z programu Kapitał Ludzki 
w kwocie 162.714 zł. Zmiany podyktowane są również zwiększeniem subwencji oświatowej 
w kwocie 49.500zł na remont podłogi na sali gimnastycznej w Zespole Szkół w Karnkowie 
oraz zmniejszeniem dotacji na budowę sali gimnastycznej przy SP w Maliszewie. 
Ponadto otrzymaliśmy dotację ze Starostwa Powiatowego w Lipnie dla OSP w Maliszewie i 
Krzyżówkach  na zakup sprzętu w kwocie 6.000 zł. 
Dokonano również przeniesień środków na brakujące wydatki. 
  

 



Przewodniczący Rady Gminy Lipno zwrócił się  z zapytaniem czy są jeszcze jakieś pytania 
w tym temacie. 
Pytań nie było. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipno przedstawił projekt uchwały Nr XXIV/129/09 w 
sprawie zmiany budżetu Gminy Lipno na 2009 rok.  i poddał go pod głosowanie. 
 
Radni Rady Gminy Lipno w głosowaniu jawnym poprzez podniesienie ręki jednogłośnie 
przyjęli projekt w/w uchwały. 
 
 

Ad. pkt 3, 4, 5 
 
Przewodniczący Rady Gminy nadmienił, że przystępuje do kolejnych punktów porządku 
obrad, proponuje połączenie punktów: składanie interpelacji, wolne wnioski i zapytania, 
odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

Sołtys z Ignackowa Pan Piotr Skonieczny zwrócił się z zapytaniem czy droga w Ignackowie 
będzie asfaltowana, bo takie informacje Pan Wójt wcześniej przekazywał. 

Pan Wójt wyjaśnił, że były takie plany, aby odcinek drogi betonowej w Ignackowie pokryć 
asfaltem, ale pod warunkiem, że taki projekt uzyska akceptację Urzędu Marszałkowskiego. 
Po konsultacjach okazało się, że niestety nie uzyskał akceptacji, Urząd Marszałkowski nie 
chce rozdrobnienia inwestycji, w związku z tym zmieniliśmy zadanie i wystąpiliśmy o remont 
Szkoły Podstawowej w Jastrzębiu. 

 

Radny Lewandowski Zdzisław zasygnalizował, że Komisje Rady Gminy jeżdżąc po terenie 
Gminy i rozmawiając z mieszkańcami słyszą wiele wypowiedzi, uwag, sugestii -  wszystkie 
drogi są ważne, ale zdaniem Radnego  wspólnie trzeba ustalić które drogi są o znaczeniu 
strategicznym dla poszczególnych miejscowości i dla całej Gminy i te w pierwszej kolejności 
remontować, poprawiać ich stan. 

 

Ad. pkt 6 

 

Wobec wyczerpania tematu, na tym obrady XXIV sesji zakończono. Przewodniczący Rady 
Gminy podziękował obecnym za udział w sesji. 

 

Protokolant                                                                                    Przewodniczący Rady Gminy 
Żaneta Wołkowicz                                                                                  Bohdan Nowak 

 

 


